
Svar på spørsmål frå Trude Tomren (MdG)

Det korte svaret på spørsmålet ditt er: Nei.

Det har ikkje vore jobba administrativt med denne saka sidan då. Som me alle veit har 
administrasjonen begrensa ressursar, og det er til sjuande sist me i heradsstyret som rår over korleis 
desse ressursane skal brukast. Det har ikkje vore politiske signal, som i alle fall eg har fanga opp, på at 
denne saka skal prioriterast av administrasjonen.

Ordførar har jobba litt med saka, mest med fokus på at eg ikkje er samd med OVF om at denne brua 
skal sjåast på som kommunal infrastruktur. Brua vart oppført nesten 50 år før formannskapslova vart 
vedteken og om lag 175 år før Osterøy kommune vart til. Ordførar har jobba sporadisk med å få OVF 
til å endra syn, utan hell. Her igjen tar ordførar så godt han kan politiske signal i frå Heradsstyret om 
kva saker som er viktige å jobba med, og det har, etter mi meining, vore større trøkk på andre saker 
enn denne dei siste åra.

No har det seg slik at prestegarden i Haus, etter planen, skal overførast frå OVF til Den Norske Kyrkja. 
Ordførar har ikkje fått klarhet i om dette inkluderer brua eller ikkje. Men tenkjer uansett at når 
prestegarden får nye eigarar, så vil det vere eit høve å gjere eit nytt framstøt mot dei.

Kor stor økonomisk innsats Osterøy kommune skal legga i dette vert opp til denne sal. Om me 
prioriterer dette prosjektet, må me prioritere ned noko anna.

Så skal me utarbeida og vedta ein kulturminneplan i framtida, og eventuelle tiltak rundt brua bør me 
syta for kjem inn i denne planen.


